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 Protokół nr 113/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 13 stycznia 2022 r. 
 
Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 113 posiedzenie 
Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 
pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji.  
Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 
W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Andrzej Ochlak, Wicestarosta – Jerzy 
Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu: Barbara Grzywacz, Teresa Łątkowska, Marcin Buliński, 
Sekretarz – Ewa Kalisz-Górzkowska, Skarbnik –  Sebastian Kiński. Pan Starosta potwierdził 
obecność wyżej wymienionych osób. W posiedzeniu uczestniczyło 5 Członków Zarządu. 
Wymóg kworum został zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta. 
Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 113 zdalnego posiedzenia Zarządu.   
Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Stanowi 
on załącznik nr 1. 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.  
 
W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięli udział: pani Anna Marchlewska – Barczewska- dyrektor 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodziny, pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg 
Powiatowych, pani Jolanta Haska – pełnomocnik do spraw organizacji pozarządowych, pani 
Kornelia Jaroszewska-Sobczak – inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji, pan Marek 
Szychowski – inspektor w Wydziale Architektury i Budownictwa, pani Anna Kremska – 
specjalista w Wydziale Inwestycji, Mienia, i Spraw Gospodarczych, pani Małgorzata Jeda – 
kierownik Biura Audytu i Kontroli. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 111/2021, Nr 112/2021. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 111/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 111/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                 
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 112/2021. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 112/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                 
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z kwartalną informacją o 
wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej za IV kwartał 2021r.  
/głos zabrała pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie/ 
 
Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że przedłożona informacja jest zgodna z 
planem finansowym WTZ na rok 2021. Dodała, że warsztat zwrócił do PFRON-u 
niewykorzystaną kwotę w wysokości 25,34 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do pani Marchlewskiej - Barczewskiej. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 2. 
/pani A. Marchlewska-Barczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 
Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2022.  
/głos zabrała pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że zadania w planie robót obejmują inwestycje powiatu 
nowomiejskiego oraz są wpisane zadania, które są realizowane przez jednostkę. Dodała, że 
plan rzeczowy ewaluuje w ciągu roku tak jak pojawiają się nowe zadania. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pani Łątkowska zapytała, czy mamy szanse, żeby z „Polskiego Ładu” otrzymać wkład własny na 
wykonanie zadań w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 
Pan Starosta odpowiedział, że o tym porozmawiają w odpowiednim czasie, ponieważ trzeba 
pewne informacje uściślić. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. (Brzozie) 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że gmina Kurzętnik zwróciła się z wnioskiem o 
zaopiniowanie uchwały Rady Gminy o zaliczeniu drogi do kategorii dróg gminnych, to jest 
drogi łączącej Brzozie Lubawskie z Nielbarkiem. Dodała, że jest za wyrażeniem pozytywnej 
opinii. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 3. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. (Kurzętnik)  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że gmina Kurzętnik również zwróciła się z wnioskiem o 
zaopiniowanie uchwały Rady Gminy o zaliczeniu drogi do kategorii dróg gminnych, to jest 
skrzyżowania ulicy Betoniarskiej z ulicą Kopernika w Kurzętniku. Dodała, że również jest za 
wyrażeniem pozytywnej opinii. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 4. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Nadleśnictwa 
Brodnica w sprawie drogi Ostrowite- Górale.  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że przystępując do przetargu na budowę drogi Ostowite-
Górale poinformowano Nadleśnictwo Brodnica o zamiarze budowy drogi na tym odcinku. 
Wyjaśniła, że jest tam odcinek drogi, który jest wyłączony z tego względu, iż jest na tym 
odcinku usytuowany las. Dodała, że zostało wysłane pismo do Nadleśnictwa Brodnica, które 
przekazało je do Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Toruniu. Nadmieniła, że 
powyższe jednostki są świadome tego, iż powiat będzie wykonywał taką inwestycję w roku 
bieżącym. Poinformowała, że jednostki podejmują działania o włączeniu swojego odcinka do 
wykonania  inwestycji w ramach Funduszu Leśnego. Wyjaśniła, że na dzień dzisiejszy sprawy 
realizowane przez powyższe jednostki nie wymagają interwencji powiatu. Dodała, że jeżeli 
zostaną poczynione wewnętrzne ustalenia to Nadleśnictwo Brodnica nas o tym poinformuje. 
Pan Starosta poinformował, że w przyszłym tygodniu spotka się z panem Nadleśniczym 
Jarosławem Molendowskim, a następnie z dyrektorem Lasów Państwowych w Toruniu. 
Pan Buliński stwierdził, że odpowiedź na nasze pismo jest zaskakująca. Dodał, że myślał, iż jest 
wszystko w tej sprawie dogadane, to jest że droga przez las będzie wykonana w podobnym 
standardzie jak nasz odcinek drogi. Z pisma wynika, iż Nadleśnictwo Brodnica nie ma wiedzy na 
temat ustaleń związanych z powyższą inwestycją. Dodał, że liczy na to, że po spotkaniu pana 
Starosty z władzami Lasów Państwowych uda się dojść do porozumienia i zachować ciągłość 
tego odcinka drogi. 
Pani Robaczewska poinformowała, że do Nadleśnictwa Brodnica przesłano również pisma z 
2017r., gdzie padły deklaracje odnośnie tej drogi. Ponadto przesłano również informację 
odnośnie technologii w jakiej będzie wykonywana droga i nadleśnictwo chce raczej wykonać 
swój odcinek drogi również w takiej samej technologii. 
Pan Starosta dodał, że w tamtym czasie korespondencja była przesyłana do Regionalnej 
Dyrekcji Lasów Państwowych w Toruniu, dlatego też Nadleśnictwo w Brodnicy nie posiadało 
tej dokumentacji. 
 
Pismo z Nadleśnictwa Brodnica stanowi załącznik nr 5. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wykonania zadań publicznych, związanych z realizacją w 2022 r. zadań powiatu przez 
organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.  
/głos zabrała pani J. Haska – pełnomocnik do spraw organizacji pozarządowych/ 

Pani Haska poinformowała, że uchwała dotyczy ogłoszenia konkursu dla organizacji 
pozarządowych w roku 2022. Dodała, że oferty będzie można składać do 07.02.2022r., 
natomiast ogłoszenie ukaże się 14.01.2022r. w Gazecie Nowomiejskiej, na Biuletynie 
Informacji Publicznej, na stronie internetowej powiatu oraz na tablicy ogłoszeń. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych  przez organizacje 
pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie.  
 

Pani Haska poinformowała, że jeżeli chodzi o przedstawiciela Rady Organizacji Pozarządowych 
to został wytypowany pan Marcin Zalewski. Dodała, że planowane posiedzenie komisji 
odbyłoby się 08.02.2022r. W związku z powyższym należałoby powołać do komisji dwie osoby 
z Zarządu Powiatu. Poinformowała, że w poprzednim roku w komisji brali udział: pani Teresa 
Łątkowska oraz pan Jerzy Czapliński.  
Pani Łątkowska poinformowała, że  w tym roku nie może brać udziału w pracach komisji. 
W związku z powyższym pan Starosta zapytał się pani Barbary Grzywacz oraz pana Marcina 
Bulińskiego czy wyrazili by chęć uczestniczenia w pracach komisji konkursowej.  
Pan Starosta zapytał czy przedstawiciel Zarządu to osoba, która jest Członkiem Zarządu, czy 
osoba wskazana przez Zarząd Powiatu. 
Pani Haska odpowiedziała, że wcześniej Zarząd mógł wskazać do pracy w komisji radnego, 
natomiast teraz są takie interpretacje prawne, że w komisji może uczestniczyć przedstawiciel 
Zarządu. 
Pan Buliński stwierdził, że przedstawiciel Zarządu może nie być Członkiem Zarządu. 
Pani Haska odpowiedziała, że przedstawicielem Zarządu może być w tym przypadku tylko 
Członek Zarządu. 
Pan Buliński zaproponował, żeby rozszerzyć skład komisji o dodatkowego Członka Zarządu. 
W związku z powyższym powołano komisję konkursową, w skład której weszli: 

     1. Przedstawiciel Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Jerzy Czapliński 
     2. Przedstawiciel Zarządu  Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Barbara Grzywacz 
     3. Przedstawiciel Zarządu  Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Marcin Buliński 
     4. Przedstawiciel Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Nowomiejskiego – Marcin 
Zalewski. 
Ponadto w pracach komisji konkursowej uczestniczy z głosem doradczym pełnomocnik do 
spraw organizacji pozarządowych pani Jolanta Haska. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani J. Haska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
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Dziewiątym  punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem nr 
189/2021 z dnia 20.12.2021r. w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 6 do arkusza organizacji 
roku szkolnego 2021/2022 Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
/głos zabrała pani K. Jaroszewska-Sobczak – inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji/ 

Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że aneks nr 6 jest związany z rozwiązaniem za 
porozumieniem stron umowy o pracę z doradcą zawodowym/pedagogiem szkolnym. 
Zarządzenie nr 189/2021 z dnia 20.12.2021r. stanowi załącznik nr 6. 
 
Dziesiątym  punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem nr 191/2021 
z dnia 28.12.2021r. w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 7 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2021/2022 Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  
 
Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że aneks nr 7 jest związany z powrotem nauczyciela 
języka niemieckiego z urlopu dla poratowania zdrowia. 
Zarządzenie nr 191/2021 z dnia 28.12.2021r. stanowi załącznik nr 7. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 
realizacji zadania dofinansowanego w ramach przedsięwzięcia pn. Poznaj Polskę w roku 
2021.   
 
Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że dokonano rozliczenia zadania dofinansowanego 
w ramach przedsięwzięcia pn. „Poznaj Polskę”. Dodała, że szkoły, które brały udział w 
programie to: Szkoła Branżowa I Stopnia oraz Technikum im. Noblistów Polskich w Zespole 
Szkół Zawodowych w Kurzętniku. Poinformowała, że całkowity koszt wycieczek edukacyjnych 
wyniósł 6873 zł, kwota dofinansowania wyniosła 5064 zł, natomiast wkład własny wyniósł 
1809 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do sprawozdania. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z pracy 
Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji Starostwa Powiatowego za rok 2021.  
 
Pani Jaroszewska-Sobczak omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 9. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do sprawozdania. 
Pan Buliński zapytał o zadanie o charakterze kulturalno-promocyjnym, a mianowicie o kwestię 
dofinansowania pielgrzymki na Jasną Górę (punkt 11 w sprawozdaniu). Stwierdził, że ma 
poważną wątpliwość czy powiat może dofinansowywać pielgrzymki, poprosił o wyjaśnienia 
oraz o przedstawienie jaka była podstawa oraz jaka była kwota dofinansowania. 
Pan Starosta odpowiedział, że tutejsza parafia nowomiejska zwróciła się o dofinansowanie 
noclegu i wyżywienia. Stwierdził, że nie ma przeciwskazań, żeby takie zadnie dofinansować. 
Dodał, że kwota dofinansowania wyniosła 3000 zł. Nadmienił, że w roku 2020 również 
dofinansowano to zadnie.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do sprawozdania. 
Członkowie nie zadali pytań. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia do realizacji w 2022r. kalendarza powiatowych uroczystości i konkursów o 
charakterze edukacyjnym, kulturalnym, zdrowotnym, promocyjnym i sportowym.  
 
Pan Starosta zwrócił uwagę, że w tytule uchwały w roku jest błąd pisarski, powinno być 
„2022”, a było „20222”. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                     
J. Czapliński,  B. Grzywacz,T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia analizy wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w 2021r., 
oraz wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego. 
 
Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że w wyniku analizy wydatków poniesionych na 
wynagrodzenia dla nauczycieli w 2021r. w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń 
oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli zatrudnionych na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego ustalono kwotę różnicy w łącznej wysokości 0,00 zł w 
wynagrodzeniach nauczycieli. W związku z powyższym organ prowadzący nie będzie wypłacał 
jednorazowego dodatku uzupełniającego dla nauczycieli. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 
przez Powiat Nowomiejski.  
 
Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że po analizie która została omówiona powyżej 
organ prowadzący przedkłada sporządzone sprawozdanie Radzie Powiatu, Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej, dyrektorom szkół, dyrektorowi Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji oraz 
Związkowi Nauczycielstwa Polskiego. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani K. Jaroszewska-Sobczak wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr 
ew. 233/2 w obrębie Lipinki, gmina Biskupiec.  
/głos zabrał pan M. Szychowski – inspektor w Wydziale Architektury i Budownictwa/ 
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Pan Szychowski poinformował, że w wyniku analizy dokumentacji poprzedzonej opinią 
Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 10. 
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 11. 
Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 12. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pan M. Szychowski wylogował się ze zdalnego posiedzenia/ 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa sp. z o. o. 
Oddział Zakład Gazowniczy w Olsztynie służebności przesyłu.  
/głos zabrała pani A. Kremska - specjalista w Wydziale Inwestycji, Mienia, i Spraw 
Gospodarczych/ 
 
Pani Kremska poinformowała, że chodzi tutaj o wyrażenie zgody na ustanowienie odpłatnej 
służebności przesyłu na czas nieoznaczony na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa.  
Pani Łątkowska zwróciła uwagę, że przy numerze uchwały jest błąd w roku oraz w paragrafie 1 
projektu uchwały jest również błąd pisarski w numeracji ustępów.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pan Buliński zapytał o odpłatność, ile będzie wynosiła. 
Pani Kremska odpowiedziała, że odpłatność wynosi 1124,22 zł brutto.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali więcej pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                    
J. Czapliński,  B. Grzywacz,T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały nr 109/718/2021 z dnia 9 grudnia 2021 w sprawie wyrażenia zgody 
na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 488/21 obręb 9 Nowe Miasto 
Lubawskie na cele budowlane.  
 
Pan Starosta poinformował, że przy numerze uchwały również jest jeszcze wpisany stary rok. 
Pani Kremska poinformowała, że zmiana uchwały związana jest koniecznością uzupełnienia 
pierwotnej uchwały o działkę nr 488/8, która również jest przedmiotem wniosku pana 
Prusakowskiego, będącego inwestorem budowy sieci zasilającej (zalicznikowo) garaże. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                    
J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani A. Kremska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
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Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Rejonowego 
Koła Pszczelarzy w sprawie przyznania lokalu. 
 

Pan Starosta wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy nie mamy lokalu, który można by przeznaczyć dla 
wnioskodawców. Dodał, że należałoby się przyjrzeć budynkowi biblioteki przy Zespole Szkół 
im. C.K. Norwida, gdzie zostało oddane pomieszczenie dla Związku Harcerstwa Polskiego. 
Stwierdził, że powyższe organizacje są ważne. Nadmienił, że jeżeli będzie możliwy do 
udostępnienia lokal to go udostępnimy. 
Pan Buliński stwierdził, że należy poprzeć powyższą inicjatywę, ponieważ dla tych organizacji, 
które działają non-profit takie miejsce jest bardzo ważne. Dodał, że te organizacje wspierają 
powiat przy różnych imprezach, organizują prelekcje w szkołach. Stwierdził, że jeżeli udałoby 
się wygospodarować takie miejsce to należy takie lokum użyczyć nieodpłatnie. 
Pani Grzywacz przychyliła się do przyznania pomieszczenia dla powyższej organizacji. Zapytała, 
czy każda organizacja musi mieć swoje lokum, czy można by przeznaczyć jedno większe 
pomieszczenie dla kilku organizacji. 
Pan Buliński stwierdził, że w różne dni mogły by się spotykać różne organizacje.  
Pan Starosta stwierdził, że temat jest otwarty i z informacji które uzyskał wynika, iż Rejonowe 
Koło Pszczelarzy mogłoby dzielić lokum z inną organizacją. 
 
Pismo Rejonowego Koła Pszczelarzy stanowi załącznik nr 13. 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia Wspomagania Rozwoju 
Dzieci i Młodzieży „Błękitna Mila” w Pacółtowie, któremu zlecono realizację zadania 
publicznego.  
/głos zabrała pani M. Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 14. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia  Koło Gospodyń Wiejskich w 
Łąkorzu, któremu zlecono realizację zadania publicznego. /umowa nr 27/2021/. 
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 15. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia  Koło Gospodyń Wiejskich w 
Łąkorzu, któremu zlecono realizację zadania publicznego. /umowa nr 37/2021/. 
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 16. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Fundacji Inicjatyw Krajobrazowych 
„Wybudowania” w Kurzętniku, której zlecono realizację zadania publicznego.  
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 17. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz,           
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Ochrony Przyrody i Dziedzictwa 
Kulturowego w Łąkorzu. /umowa nr 23/2021/ 
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 18. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz,T. Łątkowska,         
M. Buliński. 
Pan J. Czapliński wstrzymał się od głosu. 
 
Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Ochrony Przyrody i Dziedzictwa 
Kulturowego w Łąkorzu. /umowa nr 24/2021/ 
 
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 19. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, B. Grzywacz, T. Łątkowska,          
M. Buliński. 
Pan J. Czapliński wstrzymał się od głosu. 
/pani M. Jeda wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
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Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie upoważnienia kierowników jednostek budżetowych powiatu 
nowomiejskiego do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 
budżetowym 2022 i latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 
jednostki i z których wynikające płatności przekraczają poza rok budżetowy 2022.  
 

Pan Skarbnik wyjaśnił, że jest to corocznie podejmowana uchwała dotycząca upoważnienia 
kierowników do zaciągania zobowiązań z tytułu umów. Dodał, że przy numerze uchwały 
wkradł się błąd w roku, powinien być wpisany rok 2022. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                    
J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałami 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie : 
-  opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Nowomiejskiego na podstawie 
przyjętej przez jednostkę samorządu terytorialnego Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Nowomiejskiego na lata 2022-2037 oraz uchwały budżetowej powiatu na rok 2022. 

- opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w uchwale 
budżetowej Powiatu Nowomiejskiego na 2022 rok.  

Pan Skarbnik poinformował, że opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie są 
pozytywne. 

Uchwała Nr RIO.IV-0120-486/21 stanowi załącznik nr 20. 

Uchwała Nr RIO.IV-0120-485/21 stanowi załącznik nr 21. 

Dwudziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami 
oraz raportami o miejscach publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących 
działalności Związku Powiatów Polskich.  

Informacje i raporty  ZPP stanowią załączniki nr 22, 23, 24. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Pan Buliński poprosił, żeby nie pozostawiać bez odpowiedzi pytań, które zadają Członkowie 
Zarządu. Dodał, że nie uzyskał odpowiedzi dlaczego nie została ustanowiona służebność przy 
inwestycji pana Prusakowskiego, natomiast na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa takie 
rozwiązanie zostało zastosowane. Ponadto nie uzyskał również odpowiedzi na pytanie 
dotyczące opracowania strategii powiatu.  
Pani Sekretarz odpowiedziała, że jeżeli chodzi o opracowanie strategii powiatu to przekazała 
zapytanie pana Bulińskiego pani Jolancie Domżalskiej, która wcześniej zajmowała się tą 
kwestią. Dodała, że pani Domżalska kontaktowała się z Urzędem Miasta, który zlecił 
opracowanie strategii firmie zewnętrznej. Poinformowała, że pani Domżalska zajmuje się tą 
sprawą. Pani Sekretarz wyjaśniła, żeby strategia miała charakter regionalny to gminy 
zapraszają powiat do współpracy jeżeli chodzi o opracowanie powyższego dokumentu. 
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Pan Buliński dodał, że pytał również o kwestię wspólnego opracowania strategii z innymi 
powiatami. Zapytał co się w tej sprawie dzieje, ponieważ nie ma żadnych informacji na ten 
temat. 
Pan Starosta odpowiedział, że jeżeli chodzi o kwestię dotyczącą „południowych mazur” to 
sprawa utknęła w Urzędzie Marszałkowskim i z tego co wie to jest negatywne podejście jeżeli 
chodzi o powstanie kolejnego obszaru. Dodał, że dzisiaj będzie uczestniczył w konwencie 
Starostów i zapyta o powyższą kwestię. Poinformował, że jeżeli chodzi o kwestię dotyczącą 
służebności przesyłu to pani Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia, i Spraw 
Gospodarczych udzieli panu Bulińskiemu odpowiedzi telefonicznie. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
 
                                                                                                             Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                      Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła:  
Ewelina Kubacka  
                                                              


